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Gdańsk, 12.03.2025 r. 

ANDRZEJ SKIBA 

RADNY MIASTA GDAŃSKA 

Interpelacja Nr 208/25

Pani 

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

Na podstawie Art. 24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2018.994 

z późniejszymi zmianami) składam interpelację w sprawie: 

AZBESTOWYCH RUR W SIECI WODOCIĄGOWEJ W DZIELNICY MŁYNISKA 

Podczas spotkanie z mieszkańcami Młynisk, a dokładniej „Zielonki”, został mi zasygnalizowany 

potencjalny problem, który ma być związany z występowaniem na tym terenie azbestowych lub 

azbestowo-cementowych rur w sieci wodociągowej. Badania naukowców (a przynajmniej te, z którymi 

miałem okazję się zapoznać) nie potwierdzają szkodliwości dla zdrowia, która to miałaby wynikać 

z używania takowych rur. Faktem jest jednak, że eksperci z Narodowego Instytutu Zdrowia Publicznego 

– Państwowego Zakładu Higieny zalecają, w przypadku wymiany rur, stosowanie rur z innego tworzywa. 

Otwartym pozostaje przy tym pytanie, o właściwe zabezpieczenie, izolację azbestowych rur, które 

znajdują się od lat w ziemi. Bezpieczeństwo, w tym bezpieczeństwo zdrowotne, jest wszak bardzo ważne. 

Mając powyższe na uwadze, wnoszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Czy w dzielnicy Młyniska znajdują się w sieci wodociągowej rury, które zawierają azbest? 

2. Jeśli tak, to w jaki sposób Miasto Gdańsk oraz zależne od niego spółki tj. Gdańskie Wodociągi 

S.A. oraz Gdańska Infrastruktura Wodociągowo-Kanalizacyjna Sp. z o.o. podchodzą do azbestu 

w rurach? Czy planowana jest ich wymiana? Czy rury są właściwe zabezpieczone? 

3. Czy w innych dzielnicach Gdańska występują w sieci wodociągowej rury zawierające azbest? 

Zgodnie z przepisem Art. 24 ust. 6 oczekuję odpowiedzi w ciągu 14 dni. 

Radny Miasta Gdańska 

Andrzej Skiba

Wpłynęło 27.03.2025 r.


